
گزارش

کارگردان »مقدس نما«: 
بعضی ها درباره انجمن حجتیه کتاب 
هم داشتند، اما با ما همکاری نکردند

ــا  ــت: م ــا« گف ــدس نم ــتند »مق ــردان مس کارگ
خیلــی  بــه  کارشناســی  گفت وگوهــای  بــرای 
ــن  ــم انجم ــی اس ــا وقت ــم، ام ــراد رو انداختی از اف
حجتیــه را می شــنیدند حاضــر بــه گفت وگــو 
ایــن  در  آن هــا  از  برخــی  حتــی  نمی شــدند. 
ــان  ــا را از سرش ــا م ــتند، ام ــاب داش ــوع کت  موض

باز می کردند.
ــه  ــارس، مســتند »مقــدس نمــا« ب ــه گــزارش ف ب
کارگردانــی عبــاس کنعانــی اثــری از ســفیر فیلــم 
ــه  ــه اســت ک ــای انجمــن حجتی ــاره فعالیت ه درب
ابتــدای شــهریور از آن رونمایــی شــد و قــرار اســت 

ــد. ــدا کن ــف حضــور پی در جشــنواره های مختل
انقــاب،  پیــروزی  از  انجمــن حجتیــه پیــش 
بــا  مبــارزه  هــدف  بــا  را  خــود  فعالیت هــای 
ــت  ــرد و توانســت توجــه و حمای ــاز ک ــت آغ بهائی
ــه  ــان را ب ــی آن زم ــزرگ مذهب ــخصیت های ب ش
ــان و رو  ــت زم ــس از گذش ــد. پ ــب کن ــود جل خ
شــدن ماهیــت واقعــی ایــن گــروه، شــخصیت های 
حامــی آن، یــک بــه یــک حمایــت خــود را از آن ها 
ــد.  ــت کردن ــام برائ ــا اع ــه و از آن ه ــس گرفت پ
ظاهــر مذهبــی اعضــای انجمــن حجتیــه، یکــی از 
ــراد مذهبــی را  ــود اف ــود کــه توانســته ب دلایلــی ب

ــد. ــه خــود جــذب کن ب
ــاب  ــد از انق ــد ســال بع ــا چن ــه ت انجمــن حجتی
ــال  ــور دنب ــل کش ــود را در داخ ــت خ ــم فعالی ه
می کــرد امــا بارهــا بــه خاطــر مواضعــی کــه ضــد 
ــورت  ــه ص ــت، ب ــامی داش ــوری اس ــام جمه نظ
ــی  ــا جای ــت، ت ــرار گرف ــاد ق ــورد انتق ــح م صری
ــس  ــرداد ۱۳۶۲، پ ــخ ۵ م ــرانجام در تاری ــه س ک
ــه  ــن ب ــن انجم ــی )ره(، ای ــام خمین از ســخنان ام
صــورت رســمی تعطیــل شــد و در بیانیــه ای اعــام 

ــت. ــد داش ــی نخواه ــر فعالیت ــه دیگ ــرد ک ک
عبــاس کنعانــی، کارگــردان ایــن مســتند، »مقدس 
نمــا« را تصویــر از تقابــل اســام سیاســی و اســام 
ســکولار می دانــد، ســوژه ای کــه آرشــیو ویدئویــی 
نــدارد و آرشــیوهای  وجــود  از آن هــا تقریبــاً 
تصویــری هــم از مســتندی کــه خودشــان ســاخته 

بودنــد بــه دســت آمــده اســت.
کارگــردان »مقــدس نمــا« دربــاره جزئیــات تولیــد 
ــن  ــاه پژوهــش ای ــز گفــت: ۱۴ م ــن مســتند نی ای
مســتند و ۱۰ مــاه فراینــد ســاخت آن طول کشــید 
ــاخت  ــول س ــد. در ط ــال ش ــا دو س ــه مجموع ک
پــروژه بــه برخــی اســناد محرمانــه برخــورد کردیم 
ــتیم؛  ــا را نداش ــه آن ه ــی ب ــازه دسترس ــه اج ک
چندیــن بــار هــم بــرای حضــور در جلســات ایــن 
ــی  ــع امنیت ــا موان ــه ب ــم ک ــدام کردی ــن اق انجم
مواجــه شــدیم. وقتــی بــه ســراغ اعضــای انجمــن 
ــا  ــد ب ــا می گفتن ــه م ــدام ب ــم م ــه می رفتی حجتی

ــد. ــن کار آخــرت خــود را خــراب نکنی ای
کنعانــی افــزود: دربــاره انجمــن حجتیــه آرشــیوی 
ــود و  ــس ب ــتر عک ــتیم بیش ــار داش ــه در اختی ک
ــدارد.  ــود ن ــاً وج ــا تقریب ــی از آن ه ــیو ویدئوی آرش
ــتندی  ــم از مس ــری را ه ــیوهای تصوی ــن آرش ای
کــه خودشــان ســاخته بودنــد بــه دســت آوردیــم. 
ــچ  ــیما، هی ــدا و س ــیو ص ــناد و آرش ــز اس در مرک
عکــس، فیلــم و صدایــی از انجمــن حجتیــه نبــود 
ــی  ــا دسترس ــه آن ه ــی ب ــه راحت ــم ب ــه بتوانی ک

ــیم. ــته باش داش
ــرای گفتگوهــای کارشناســی  ــا ب ــه داد: م وی ادام
بــه خیلــی از افــراد رو انداختیــم. خیلی هــا وقتــی 
ــه  ــه را می شــنیدند حاضــر ب اســم انجمــن حجتی
گفتگــو نمی شــدند. در حالــی کــه برخــی از آن هــا 
ــا  ــا ب ــتند ام ــوع داش ــن موض ــاب در ای ــی کت حت
اعــام اینکــه مــا تخصصــی نداریــم، ایــن موضــوع 
را از سرشــان بــاز می کردنــد. بــه همیــن دلیــل در 
ایــن مســتند تنهــا ســه مصاحبــه داریــم و بیشــتر 
ــاس  ــه عب ــوط ب ــم مرب ــز ه ــد و تی ــای تن حرف ه

ــت. ــلیمی نمین اس س
کارگــردان مســتند »مقــدس نمــا« ضمــن اشــاره 
بــه لایه هــای امنیتــی انجمــن حجتیــه نیــز 
ــه  ــتیم ب ــدا می خواس ــا ابت ــرد: م ــان ک خاطرنش
ــا  ــا ب ــم ام ــم بپردازی ــه ه ــن حجتی ــروز انجم ام
حساســیت برخــی نهادهــای امنیتی مواجه شــدیم. 
حتــی خــود انجمــن هــم چنــد لایــه امنیتــی برای 
خــود تعریــف کــرده اســت کــه وقتــی چنــد نوبــت 
ــن،  ــن انجم ــی در ای ــت جعل ــا عضوی ــتیم ب خواس
پیــدا کنیــم موفــق  در جلسات شــان حضــور 
راحتــی  بــه  امنیتــی  لایه هــای  در  نشــدیم. 
ســابقه رســانه ای مــا را اســتخراج می کردنــد 
نهادهــای  بــه  وابســته  می شــدند  متوجــه   و 

انقابی هستیم.
ــت  ــروف اس ــه مع ــن حجتی ــزود: انجم ــی اف کنعان
کــه حساســیت بالایــی روی تشــکیات خــود 
ــه  ــد و اصــاً اجــازه نمی دهنــد فــرد غریبــه ب دارن
ــال  ــوز فع ــن انجمــن هن جمع شــان وارد شــود. ای
ــا اســم و رســم فعالیــت نمی کننــد  هســتند امــا ب
ــال  ــر را دنب ــک ســخنرانی و منب ــد ی ــی بای و گاه
ــا را  ــا متوجــه شــوید کــه همــان حرف ه ــد ت کنی
ــی  ــای مذهب ــم و هیأت ه ــی مراس ــد. حت می زنن
خــاص خــود را دارنــد کــه گاهــی مخاطــب 
ــی  ــا کس ــود ام ــه آن وارد می ش ــم ب ــی ه عموم
متوجــه ماهیــت واقعــی آن هــا نمی شــود. در شــهر 
تهــران هــم بیشــتر تمرکــز آن هــا حوالــی شــمال 

شــهر اســت.

دریچــــه

دو فیلم ســاز حاضر در جشــنواره فیلم کودک و نوجوان 
اصفهان ارزیابی شــان را از وضعیت این دوره از این رویداد 

بین المللی مطرح کردند.
علــی قوی تن کــه با فیلم »یــک تکه ابر« در جشــنواره 
فیلم های کــودکان و نوجوانان اصفهان حضــور دارد، در 
گفت وگویی با ایسنا بیان کرد: کلیات جشنواره خوب است 
و معلوم اســت که زحمت هایی کشــیده شده اما جزئیات 
این اســت که ســالن های اکران جشــنواره باید پیش از 
نمایش فیلم ها بازنگری می شــدند چون معمولا دســتگاه  
یا لامپ های نمایش فیلم شــرایط خوبی ندارند و باید در 
بخش مالی حمایت هایی صورت می گرفت تا این ها وضعیت 

بهتری داشته باشند.
او ادامه داد: درباره تفکیــک داوران کودک و نوجوان فکر 
می کنم به دلیل آنکه تعداد آن ها زیاد است این جداسازی 
صورت گرفتــه؛ یعنی در یک مرحله ۴۰۰ داور دختر و در 
مرحله دوم ۴۰۰ دوباره پســر فیلم ها را تماشــا می کنند. 
البته برای نشســت های پرسش و پاسخ فیلم می توانستند 
داوران را تلفیق کنند. برای فیلم من جلســه با خبرنگاران 
دختر خانم برگزار شــد و لابد نشســت با پسرها هم امروز 
خواهد بود اما با این حال بعد از نشســت بیشتر پاسخگوی 

خبرنگارانی شدم که مجزا سراغم آمدند.
قوی تن درباره اینکه آیا این موضوع برایش ســوال برانگیز 
نشــد، گفت:  خیلی نه، چون اصاً تازگی نداشــت. معمولا 
مســئولان هر کدام به سلیقه خود عمل می کنند. یک نفر 
می گوید همه کنار هم باشــند و یک نفر دیگر هم تصمیم 
می گیرد همه جدا باشــند، شاید به این دلیل که بچه ها از 
مدرسه می آیند اینطور تصمیم گیری شده است به هر حال 
من آنقدر ســرگرم مشکات فیلم هستم که به این موضوع 

چندان توجهی نکردم.

این فیلمساز همچنین با اشاره به بخش بین الملل جشنواره 
اظهار کرد:  براساس آنچه شنیده بودم ابتدا تصور می کردم 
فقــط فیلم های خارجی در جشــنواره هســتند ولی بعد 
متوجه شدم هم بخش ملی در جشنواره داریم و هم بخش 
بین الملل. حتــی در جدول نمایش فیلم هــا، بعد از فیلم 
خودم فیلمی از روســیه و کانادا قرار داشت.  اما متاسفانه 
برای ما فیلمســازان تا الان فضایی نبوده که با فیلمسازان 
خارجی نشســت و برخاستی داشته باشــیم و این یکی از 
مسائلی اســت که می توان به آن انتقاد کرد چون وقتی به 
فستیوال های خارجی دعوت می شویم مهمان های داخلی 
و خارجــی در کنار هم حضور دارند و تبادل افکار و تجربه 
اتفاق می افتــد ولی وقتی در اینجا چنیــن چیزی نداریم 

نفعی برای فیلمساز داخلی دیده نمی شود.
قوی تن همچنین اضافه کرد:  من این روزها مشــغول تمام 
کردن نسخه نهایی »یک تکه ابر« هستم که اولین نمایش 
آن در جشنواره فیلم کودک بود. البته فیلم ما کامل نبود و 
بدون موسیقی آن را به جشنواره داده ایم. در مرحله بعدی 
هــم برنامه ریزی هایی برای حضور فیلم در جشــنواره های 
خارجی داریم. و اما کارگردان فیلم »هوک« پیشــنهاد داد 
که جشــنواره فیلم کودک همزمان با اصفهان در شهرهای 
دیگری هم برگزار شــود تا بچه های بیشتری به فیلم های 

این جشنواره دسترسی داشته باشند.
حسین ریگی که پیش  از این فیلم »هوک« را در جشنواره 
فجر ســال گذشــته رونمایی کرده بود و این بار آن را در 
جشنواره فیلم های کودکان و نوجوانان در اصفهان نمایش 
داده اســت،درباره ارزیابــی خــود از نمایــش فیلمش در 
جشنواره بیان کرد: شــاید نیازی نباشد که جشنواره فیلم 
فجر در اســتان های مختلف برگزار شــود چون فیلم های 
شــرکت کننده در آن ابتدا در ســینماها اکران و بعد هم 

در پلتفرم ها نمایش داده می شــوند اما برای جشنواره فیلم 
کودک باید برنامه ریزی دیگری چیده شــود تا با مرکزیت 

اصفهان همزمان در شهرهای مختلف برگزار شود.
او گفت: جشــنواره فیلم کودک و نوجوان برای بچه هاست 
و اگر این اتفاق بیفتد بچه های بیشــتری به فیلم های این 
جشــنواره دسترســی خواهند داشــت اما الان فقط یک 
قشــر خاصی از کــودک و نوجوان در اصفهــان می توانند 
فیلم ها را ببیننــد در حالی که اگر حتی در تهران هم بود 
بچه های بیشــتری فیلم ها را تماشــا می کردند؛ به همین 
دلیل پیشــنهاد من این اســت کــه از دوره آینده فیلم ها 
 بجز اصفهان دســت کم در ۱۰ شهر دیگر همزمان نمایش 

داده شوند.
ریگی با اشــاره به اینکه به دلیل سپری کردن پیش تولید 
فیلم جدیدش زمــان کمی را در اصفهان حضور داشــته 
ادامه داد: من فیلم های دیگر جشــنواره امسال را نتوانستم 
تماشــا کنم با این حال متوجه شدم که به لحاظ حمایتی، 
دست اندرکاران جشنواره اقدامات خوبی را انجام داده بودند 
منتها برای نمایش فیلم خودم شرایط سالن مناسب نبود؛ 
یعنی نور و تصویر و صدا بسیار مشکل داشت به طوری که 
تقریباً هیچ رنگ و نوری دیده نمی شــد و افکت و صدا هم 
بســیار ضعیف بود. چند بار تذکر دادم امــا اتفاقی نیفتاد 
و به نظرم می شــد با برنامه ریزی بهتر از چنین مســائلی 

جلوگیری کرد.
او همچنیــن دربــاره بحث هایی که نســبت بــه تفکیک 
جنسیتی داوران و خبرنگاران کودک و نوجوان در این دوره 
از جشنواره مطرح شده است، گفت: سالن نمایش فیلم من 
با اســتقبال خوبی مواجه شــد اما در جلسه نقد و بررسی 
فقــط خبرنگاران کودک و نوجوان دختر حضور داشــتند. 
این اتفاق برایم جالب بود بخصوص آنکه شــخصیت اصلی 

فیلم من یک پسر است و خبرنگاران حاضر در نشست همه 
دختــر بودند. البته نمی دانم چرا چنیــن تصمیمی گرفته 
شده بود و وقتی چنین برنامه ریزی هایی انجام می شود اما 
اطاع رسانی درستی بابت آن صورت نمی گیرد، سبب طرح 

سوالاتی می شود که در این زمینه فعاً بی جواب هستند.
ریگی در پایــان اضافه کرد: با این حال یک نکته مهم این 
است که نسل جدید خیلی جلوتر از ماست و من حتی در 
جلســه نقد و بررسی فیلم در روز گذشته به خانم  مجری 
گفتم که بهتر است بچه ها سوال نکنند چون سوالات شان 
خیلی عمیق اســت. این بچه ها به شــدت باهوش هستند 
 و ایــن موضــوع برنامه ریزی بــرای ســینمای کودک را 

سخت می کند.
همچنیــن ابراهیم نورآورمحمد - کارگــردان فیلم »ملکه 
آلیشــون« نیز گفته بود: برخی از فیلم هــای ما به لحاظ 
اســتانداردهای اکران با نسخه اوریجینال تفاوت  داشتند و 
فیلــم من هم قربانی این موضوع شــد و مــن از این بابت 
راضی نبودم چرا که هشــت ســال برای ساخت این فیلم 
زحمت کشــیدم ولی متاســفانه میزان تفاوت ها با نسخه 

اصلی فیلم در مواردی به فاصله زمین تا آسمان بود.
او در بخشــی دیگر با اشــاره به حضــور داوران کودک و 
نوجوان در جشــنواره گفت: معتقدم بهتر بود سانس های 
نمایش برای داوران کودک دختر و پســر تفکیک نمی شد. 
فیلم من در جشــنواره اکران هایی برای عموم مردم داشت 
و نیز اکران های جداگانه برای داوران دختر و پســر که ای 
کاش آن هــا دســت کم در ردیف های جــدا از هم در یک 
ســالن فیلم را می دیدند ولی اینطور تفکیک نمی شــدند. 
ما )فیلمســازان( فکــر کردیم شــاید برنامه ریزی خاصی 
 برای ایــن زمینه وجود دارد ولی تاکنــون هیچ توضیحی

درباره آن نشنیده ایم.

فرهنگ و هنرwww.siasatrooz.ir | info@siasatrooz.ir @siasatrooz|        چهارشنبه|19 مهر 1402|شماره 6252| 

از نقد کیفیت نمایش فیلم ها تا چند داستان دیگر در جشنواره کودک

تلوبیــون صفحه ویژه ای برای پلیس راه  انداخت؛ بازیگران ســریال »ناریا« جواد 
افشــار مشخص شدند و وضعیت محمد شیری در بیمارستان رو به بهبود است و 

به زودی مرخص خواهد شد.
بــه گزارش تســنیم، صفحه ویژه پلیــس در تلوبیون راه افتاد،  ســریال »ناریا« 
بازیگرانش را شــناخت، آتیا پســیانی قرار است ســاعت ۱۰ صبح بدرقه شود 
و احتمالاً در همســایگی مادرش جمیله شــیخی به خاک سپرده خواهد شد و 
همچنین خبرهایی از آخرین وضعیت محمد شــیری در بیمارســتان و ســعید 

پیردوست بعد از ترخیص آمده که جزئیات آنها را در ادامه بخوانید:

راه اندازی صفحه ویژه پلیس در تلوبیون
همزمــان با هفته انتظامی و بــا همکاری معاونت فرهنگــی و اجتماعی پلیس، 
تلویزیون تعاملی تلوبیون از صفحه ویژه پلیس در سایت تلوبیون رونمایی کرد. 

به منظور پوشش گسترده محتوای مربوط به فرماندهی انتظامی کشور و همزمان 
با هفته انتظامی، تلویزیون تعاملی تلوبیون در راســتای مسئولیت های رسانه ای 
خود در تعامل با ســازمان ها و نهادهای عمومــی، صفحه ویژه پلیس )فرماندهی 

انتظامی جمهوری اسامی ایران( را راه اندازی کرد.
ایــن صفحه با همکاری معاونت فرهنگی و اجتماعی فرماندهی انتظامی کشــور 
راه اندازی شــده و دارای بخش های مختلفی از جمله گرامیداشت هفته انتظامی، 
بخش ویژه شــهدای فراجا، آرشیو فیلم و ســریال ها و... است. در صفحه پلیس، 
آرشــیو کامل فیلم ها، سریال ها و مستندهای ســاخته شده توسط این نهاد قرار 
گرفته و پوشش رسانه ای محتوای مربوط به پلیس که از شبکه های مختلف سیما 
پخش شــده اند و نیز آرشیو محتوای اختصاصی مربوط به پلیس های تخصصی و 

زیرمجموعه های فرماندهی انتظامی انجام می شود.

بازیگران سریال جدید کارگردان »گاندو«
مجموعه تلویزیونی پلیســی »ناریا« به کارگردانی جواد افشــار و تهیه کنندگی 
محمد مصری پور در مرحله تصویربرداری اســت. »ناریا« جدیدترین سریال جواد 
افشــار پس از »گاندو« است که داســتان یک کشف علمی را روایت می کند که 

گروهی تبهکار قصد سرقت آن را دارند.
افشار کارگردان این سریال در شرح فضای »ناریا« توضیح داده است، »قصه هایی 
داریــم که فضاهای گنگســتری و تبهکاری را روایت مــی کنند و در جریان آن 
عــده ای در حاشــیه می آیند و مانع تولید و اختراع شــخصیت اصلی که خانمی 

هست می شوند.«
بازیگرانی که تاکنون حضورشــان در این مجموعه تلویزیونی قطعی شده است، 
می توان به سامان صفاری، امیریل ارجمند، کاظم بلوچی، فریبا متخصص، افسانه 
چهره آزاد، حسن میرباقری، نســیم ادبی، ویدا جوان، کمند امیرسلیمانی، سپند 
امیرسلیمانی، هامون سیدی، کاوه سماک باشی، رامبد شکرآبی، آزیتا ترکاشوند، 
حسن اسدی، اتابک نادری، وحید شیخ زاده، افشین سنگ چاپ، احمد پورخوش، 
آزاده ریاضی، فرشــید نوابی، نادیا شــادمان، دنیا دهقان، سیروس سپهری، زهرا 
فراهانی، جلیل بشــتام، ســعید پاکزاد، مریم عطیه میرزایــی، فریبا صادقیان، 
معصومه پاشایی، ملیکا عبدالهی، اصغر نیکخواه، میثم ولی خانی، فاطمه حسینی، 

ابراهیم مرادی، و همچنین آیسل کاپان )بازیگر ترکیه ای( اشاره کرد.

آتیلا پسیانی در کنار مادرش آرام می گیرد؟
مراسم تشــییع پیکر آتیا پسیانی ســاعت ۱۰ صبح روز پنجشنبه ۲۰ مهر ماه 
برگزار می شــود. پیکر این هنرمند از پهنه رودکی )تالار وحدت( به سمت قطعه 
هنرمندان بهشــت زهرا بدرقه خواهد شــد. پیش تر در خبری که از سوی روابط 
عمومی اداره کل هنرهای نمایشی درباره خاکسپاری این هنرمند اعام شده بود، 
ساعت مراسم تشییع جنازه مشخص نشده بود اما در آخرین اطاع رسانی، اعام 
شد که این مراسم ساعت ۱۰ روز پنجشنبه برگزار می شود. آتیا پسیانی، بازیگر 
و کارگردان و موسس گروه تئاتر بازی روز جمعه ۱۴ مهر ماه بعد از مدتی مبارزه 
با بیماری در فرانســه درگذشــت. بنابر برخی از پیگیری ها و گمانه زنی ها، آتیا 

پسیانی در کنار مادرش، جمیله شیخی به خاک سپرده می شود.

وضعیت عمومی محمد شیری مساعد است
دختر محمد شــیری خبر داد که حال وی مســاعد است و روز گذشته به بخش 
عمومی منتقل شده است. روز گذشته خبرهایی از وضعیت چندان نامساعد این 
بازیگر پیشکسوت به علت خونریزی دهان بیرون آمد که البته او لحظاتی هر چند 

کوتاه این خبر را به خبرنگار تسنیم داده بود. 

وضعیت جسمی سعید پیردوست در پی ترخیص از بیمارستان
سعید پیردوست، هنرمند پیشکسوت کشورمان که به دلیل ناراحتی قلبی در بخش 
مراقبت های ویژه بیمارستان بستری بود، اکنون با بهبود حالش در منزل تحت نظر 
است. مشکل اصلی ســعید پیردوست ناراحتی قلبی و بالا رفتن دیابت او بوده که 
مشکل رفع شــد ولی همچنان باید تحت مراقبت باشد. سعید پیردوست اخیرا به 

دلیل مشکات قلبی در بخش آی سی یو بیمارستان پیامبران بستری شد.

تشییع آتیلا پسیانی و آخرین وضعیت 
محمد شیری و سعید پیردوست

رئیــس ســازمان صداوســیما در اظهاراتــی درباره ی 
شــایعه های مطرح شــده مبنی بــر برکنــاری  خود و 
معاونانــش در مدت اخیر گفت: چوپان دروغگو هم یک 
بار دروغ گفت و رســوا شد، اما چوپان دروغگوهای دوره 
ما ناامید هم نمی شوند و ماشاءالله عزم و اراده شان خیلی 

قوی است.
پیمان جبلی رئیس سازمان صداوسیما  که در چهارمین 
نشست افق تحول رسانه ســخن می گفت، در سخنانی 
صریــح اظهار کرد: همه شــما دیدید و شــاهد بودید و 
هستید، شــاید روزی نباشد از عزیزانی که گاهی اوقات 
احساس تکلیف می کنند، چه اصولگرا، چه اصاح طلب، 
چه دشــمن خارجی و چه عناصر معاند داخلی بعضی ها 
هم بالاخره با نیت »قربتا الی الله« برای تخریب مســیر 
حرکت رســانه ملی تاش نکنند؛ از شایعات برکناری تا 

شکست فرایند تحول و ... .
رئیس صداوســیما یادآور شــد: سال گذشــته یکی از 
دوستان در جلسه ای گفت، فانی! تو خیلی رئیس خوبی 

هستی، می خواستم ازت تشکر کنم اما چون می دانم بعد 
از عید نیســتی، همین حالا تشکر می کنم. شایعاتی که 

هر روز و با اعتماد به نفس مطرح می شود.
وی افــزود: چوپــان دروغگو هم یک بــار دروغ گفت و 
رســوا شــد. اما این چوپان دروغگوهای زمان ما ناامید 
هم نمی شوند و ماشاءالله عزم و اراده شان هم خیلی قوی 
اســت. تا حالا اگر قرار بود حرف این افراد درست باشد 
بارها بنده باید از ســازمان رفته باشم؛ مدیران و معاونان 
ما بارها باید عزل می شــدند. هرچه جلوتر هم می رویم 
گویی عزم ما برای تحول بیشــتر می شود و عزم بعضی 

دوستان هم برای تخریب بیشتر می شود.
پیمان جبلی همچنین در این نشست از راه اندازی شبکه 
تلویزیونــی انتخابــات برای پخش تبلیغــات نامزدهای 

انتخابات مجلس خبر داد.
او اعام کرد که به منظور پخش برابر تبلیغات انتخاباتی 
نامزدهای نمایندگی مجلس دوازدهم برای نخستین بار 

۲۰۰ فرستنده تلویزیونی فعالیت خواهند کرد.

پیمان جبلی:

چوپان دروغگوها از طرح شایعه  برکناری ما خسته نمی شوند
ســریال »فراری« با هدف معرفی شــهدای مدافع حرم 
با محور شــخصیتی به نام هــادی از دوران نوجوانی تا 

بزرگسالی او را به تصویر می کشد.
ســریال »فراری« پیش از این در پل خشتی شهرستان 
لنگــرود و لاهیجان مراحل تصویربــرداری خود را طی 
کرده و در جاده های شــهریار و رباط کریم استان تهران 
نیز فیلمبرداری شــده اســت. امیر داســارگر کارگردان 
ســریال »فراری« درباره این مجموعه تلویزیونی گفت: 
تصویربرداری این سریال در بیش از ۷۰ لوکیشن انجام و 
به طور تقریبی هر دو روز یک لوکیشن جدید برای ضبط 
سکانس ها استفاده شــده است. کارگردان این مجموعه 
افزود: ســریال »فراری« درباره آدم های مسئولیت پذیر 
است و موضوع آن روایتی از دهه ۷۰ است. قصه »فراری« 
از سال ۷۶ شروع می شود و به منظور تصویر سازی مرتبط 
با این دهه که دوره زمانی این سریال است، تیم طراحی 
دکور، زحمت بسیاری برای ساخت فضا کشیدند و برای 
این که فضا را بــه آن حال و هوا نزدیک کنیم یک پس 

تولید سنگینی داشتیم. وی خاطرنشان کرد: قهرمان این 
سریال یک نوجوان است که برای ایفای نقش او، بازیگری 
را انتخاب کردیم که نخســتین تجربه اش هم هست، نام 
او در ســریال هادی است و البته در ادامه مقاطع دیگری 
را غیر از دهه ۷۰ در سریال می بینیم و جوانی شخصیت 

اول سریال را هم داریم.
کارگردان »فراری« تاکید کرد: این مجموعه در واقع نگاهی 
آزاد به زندگی یکی از شهیدان مدافع و به طور کلی بحث 
زندگی مدافعان حرم است و کار اقتباس آزاد، نگاه زیستی 
و سبک زندگی شــهدای مدافع حرم و قصه ای اجتماعی 
اســت. به گفته وی مهمترین چیــزی که در زندگی این 
افراد )شهدای مدافع حرم( وجود داشته مسئولیت پذیری 
و بی تفاوت نبودن آنها نســبت به جامعه است. داسارگر 
ادامــه داد: این مجموعه یک کار قهرمانانه نوجوان محور 
است که برای ۵ فصل طراحی شده و داستان دو مقطع 
از زندگی فردی به نام »هادی« اســت که برای دو فصل 

ابتدایی، ۳۵ قسمت در نظر گرفته شده است.

 سریال »فراری« با هدف معرفی شهدای مدافع حرم 
در راه آنتن تلویزیون

 نمایش آثار سینمایی زنده یاد 
»آتیلا پسیانی« در تلویزیون

شــبکه نمایش قصد دارد بخش ثابتی از کنداکتور خود در هفته آتی را به مرور 
آثار زنده یاد »آتیا پسیانی« اختصاص دهد.

در شبکه نمایش از شنبه ۲۲ مهر تا جمعه ۲۸ مهر فیلم های »کشتی آنجلیکا«، 
»دو فیلم با یک بلیت«، »خاکستر سبز«، »مجردها«، »غامرضا تختی«، »سرخ 
پوست« و »سیانور« با هنرمایی زنده یاد آتیا پسیانی ساعت ۱۹ پخش می شود.
»کشــتی آنجلیکا« به نویســندگی و کارگردانی محمد بزرگ  نیا محصول سال 

۱۳۶۷ شنبه ۲۲ مهر ساعت ۱۹ از شبکه نمایش سیما پخش می شود.
در فیلم »کشــتی آنجلیکا« بازیگرانی چون عــزت الله انتظامی، مهدی فتحی، 
مجیــد مظفری،آتیا پســیانی، کتایون ریاحی و داریــوش ارجمند ایفای نقش 

داشتند. همچنین ساخت موسیقی این فیلم بر عهده زنده یاد بابک بیات بود.
فیلم ســینمایی »دو فیلم با یک بلیت« به کارگردانی داریوش فرهنگ یکشنبه 

۲۳ مهر ساعت ۱۹ روی آنتن شبکه نمایش می رود.
مهدی هاشمی، افســانه بایگان، سیامک اطلسی، آتیا پســیانی، شها ریاحی، 

حسین محب اهری و فاطمه نقوی در این فیلم بازی می کنند.
»خاکســتر ســبز« فیلمی به کارگردانی ابراهیم حاتمی کیا ساخته سال ۱۳۷۲ 

است. این فیلم دوشنبه ۲۴ مهر ساعت ۱۹ روی آنتن شبکه نمایش می رود.
آتیا پســیانی، زلاتا پلشکوا، باربارا بوبولوا، اصغر نقی زاده، بسیرا مینوویچ، میان 
باهول، گابریا زوریکوا، رفیق الخوری، حسن سالیبو، ژوزف بایناک، پیتر روفوس، 
ایکو کرمپاســکی، ادینا بوچکیچ، دراکونا گوسوریچ و الویز یانکوویچ در این فیلم 

نقش آفرینی می کنند.
فیلم ســینمایی »مجردها« به کارگردانی اصغر هاشــمی و تهیه کنندگی یدالله 

شهیدی سه شنبه ۲۵ مهر ماه ساعت ۱۹ از شبکه نمایش تماشایی می شود.
این اثر طنز به نویسندگی فرهاد توحیدی محصول سال ۱۳۸۳ است و محمدرضا 
فروتن، مریا زارعی، مجید صالحی، الناز شاکردوســت، آتیا پسیانی و منوچهر 

آذری در آن نقش آفرینی می کنند.
فیلم سینمایی »غامرضا تختی« به کارگردانی بهرام توکلی، چهارشنبه ۲۶ مهر 

از شبکه نمایش پخش می شود.

در این فیلم ســینمایی بازیگرانی چون علیرضا گودرزی، شاهرخ شهبازی، ماهور 
الوند، ستاره پسیانی، حمیدرضا آذرنگ، مجتبی پیرزاده، پریوش نظریه، معصومه 
قاسمی پور، بانیپال شومون، آتیا پســیانی، محسن تختی، بهنوش طباطبایی و 

فرهاد آئیش به ایفای نقش پرداخته اند.
فیلم ســینمایی »سرخ پوســت« به کارگردانی نیما جاویدی، پنج شنبه ۲۷ مهر 

ساعت ۱۹ روی آنتن نمایش می رود.
نوید محمدزاده، پریناز ایزدیار، آتیا پســیانی، ســتاره پسیانی، حبیب رضایی و 

مانی حقیقی از بازیگران این فیلم هستند.
فیلم ســینمایی »سیانور« به کارگردانی بهروز شعیبی جمعه ۲۸ مهر ساعت ۱۹ 

پخش می شود.
بازیگرانی همچون مهدی هاشــمی، هانیه توسلی، پدرام شریفی، بابک حمیدیان، 
حامــد کمیلی، بهنوش طباطبایــی، رضا مولایی و آتیا پســیانی در این فیلم 

سینمایی نقش آفرینی کرده اند.
آتیا پسیانی بازیگر پیشکسوت تئاتر، سینما و تلویزیون پس از یک دوره مبارزه 
با بیماری ســرطان، روز جمعه ۱۴ مهر، چشم از جهان فروبست و درگذشت او، 

جامعه هنری کشور را سوگوار کرد.


